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Začetek ne bo lahek
Kot nova predsednica zbora združenega dela se zavedam poseb-
nosti zgodovinskega trenutka. Lahko rečem, da se podajamo na
bolj ali manj neznano pot. Treba je upoštevati dejstvo, da prihaja
v skupščino nova garnitura Ijudi- z menoj vred - ki nima politič-
nih izkušenj. Zato začetek gotovo ne bo lahak.

Menim pa, da najbrž ni toli-
ko pomembno razmišljati
o formlanostih v funkcionira-
iyu tega zbora, marveč je po-
membnejše, da se na skupš-
činskih klopeh znajdejo prave
teme in da nam je v ospredju
iskrena želja, da smo v našem
delu konkretni in ne papirnati
in da stvari spreminjamo na
bo]je.

Mene zanimajo, če tako re-
čem, tako imenovane »veli-
ke« teme. Osnova našega biija
in žiija naj bi bilo globalno in
seveda, glede na omejenost
naših pristojnosti, konkretno
prizadevarvje, da naše gospo-
darstvo potegnemo iz močvir-
ja, v katerega je potonilo v teh
45 letih socialističnega gospo-
darskega dogmatizma in vo-
luntarizma.

KJjučna naloga se mi zdi
zmanjšanje davkov in pri-
spevkov. Vsak slepec lahko
vidi, da gospodarstvo ne more
zdržati takih bremen, če naj bi
bilo pri tem še konkurenčno
na svetovnem trgu. Prav tako
se mi zdi nerazumljivo, da dr-
žava od brutoosebnega do-
hodka zaposlenih pobere več
kot polovico. Te stvari me ne
žuljjo le kot čisto gospodar-
sko vprašarye, marveč jih vi-
dim tudi kot socialno.

Na koncu to drugo, odtuje-
no državo, namreč najbolj ob-
čutijo prav najrevnejši sloji.
Kot »podnaloga« v sklopu te-
ga makroekonomskega vpra-
šarya se mi zato kaže zmaryše-
varye državnega aparata, se-

veda, mislim, da ga je treba
zmanjšati tudi še v občini.

Nadalje naj bi v pluralni
skupščini oziroma pluralnem
zboru skušali uveljavljati
pluralnost interesov gospo-
darskih subjektov tudi v tem
smislu, da odpravljamo go-
spodarske monopole in y go-
spodarski prostor uvajamo

(zdravo) konkurenco. To
hkrati pomeni uvajanje čistih
računov. Konec naj bi naredi-
li praksi, ko kaki monopolni
organizacyi kako njeno stori-
tev plačamo celo večkrat.

Da bi delo v novem, plural-
nem zboru čim hitreje in čim-
bolje steklo, menim, da bo,
vsaj zame, pomembno dobro
spoznati nove Ijudi in njihove
interese. To bo gotovo po-
membno za voderye politič-
nih razprav in za usklajevanje
najbrž zelo različnih inte-
resov. Janez Kukovica


